
 

Referat fra bestyrelsesmøde i GF Poppelen  

 

 

Dato:  Mandag d. 24 september 2018 

Sted:  Lalandia Billund 

Deltager:  John Bünger, Jannic Mikkelsen, Rene Rahbæk, Kristine Klejnstrup, Susanne 

Hedegaard Presthi, og Karl Skovgaard Jensen. 

Afbud:  Boje Henriksen 

Ordstyrer:  John Bünger 

Referent:  John Bünger og Jannic Mikkelsen 

Engangsvederlag Lalandias svar udviser vores uenighed. 
 Lalandia beskylder bestyrelsen for at behandle de nyudstykkede huse 
forskelligt fra de bestående medlemmer. Men det er jo netop her at vi 
behandler alle ens.  
Der er flere problemstillinger, f.eks. er de områder som overdrages slet ikke i 
niveau med de bestående rent beplantningsmæssigt, ej heller jorden kvalitet. 
Lalandia havde bedt Grundejerforeningen om at anvende advokater til 
rådgivning, hvilket har resulteret i at foreningen er forpligtet til at fastholde 
generalforsamlingens beslutning om de vedtagne engangsvederlag i 16,17 og 
18. 

  

Hårdehvidevare Der arbejdes fortsat med at tilbyde et udvalg i masse udskiftning 
  Erfaring fra opvaskemaskinerne skal evalueres 
  De sidste leveres i oktober 

 
Forsikring/skader Nye tilbud er indhentet.  
  Svampskader i Design 6 har et stort omfang. 
  Rene får styr på detaljerne og formanden informere herefter husejerne. 

  
Hårdevidevarer Der arbejdes stadig hårdt på, at finde den bedste løsning, omkring hvidevarer. 

Der er kontakt til forskellige firmaer. Kriterier der vægtes er holdbarhed, 
garanti, pris, leveringstid, service hvis noget skulle gå i stykker og 
reservedelsgaranti. 

  
Økonomi  Budgettet overholdes og mere til. 

Kassebeholdningen er voksende, men vi bliver også flere. 
 Vej reparation iværksættes til en pris på lidt over kr. 100.000. 

  
Grønne områder Der iværksættes yderligere beplantning 
  Lav beplantning flyttes 



  Alt for mange steder trænger og er et issue i forhold til den overlevering som  
  foreningen har fået fra Lalandia. 
 
Eventuelt  Opgaver indtil næste bestyrelsesmøde fordeles. 
  Generel diskussion omkring bestyrelsens arbejdsvilkår. 
  

Næste møde:  01. november 2018 

 

 

 


